

Cardiac Catheterization and Interventional Packages

A Cardiac Catheterization and Interventional Packages

A Coronary Angio	Coronary Angiogram Packages				
	Private (Single)	Semi-Private (Single or 2 Beds)	Standard Ward (3 or 5 Beds)		
Coronary Angiogram	\$41,900	\$27,800	\$20,600		
Coronary Angiogram and Intra-Vascular Ultrasound	\$66,000	\$48,700	\$36,700		

A	Percutaneous Coronary Intervention (PCI) Packages				
			Semi-Private (Single or 2 Beds)	Standard Ward (3 or 5 Beds)	
	cutaneous onary Intervention	\$70,100	\$48,000	\$36,100	
Cor	cutaneous onary Intervention I Intra-Vascular rasound	\$94,300	\$68,900	\$52,200	

Prices Include:

- 1. Hybrid cardiac catheterization and interventional operating room fee, which includes:
 - + One-hour examination (Coronary Angiogram Packages)/ Two-hour examination (PCI Packages)
 - + Use of basic consumables
 - + Use of basic equipment
 - + Basic medication, including local anesthesia
- 2. 24-hour accommodation and basic nursing care.
- Intravascular Ultrasound include Intravascular ultrasound (IVUS), optical coherence tomography (OCT), or fractional flow reserve (FFR) either one.

Prices not Include:

- Stenting or balloon angioplasty fees (Percutaneous CoronaryIntervention)
- 2. General anesthesia or monitored anesthesia.

- 3. Doctor's fees, such as:
 - + Pre- and post-procedural consultation fees
 - + Examination and treatment fees
 - + Ward round fees
 - + Anesthetist's fees
- 4. Packages do not include meal.
- 5. The following items will incur additional fees (please consult hospital staff for more details):
 - + Pre- and post-procedural medication
 - + Additional examinations, lab tests, and treatment not included in the package
 - + Use of additional medication, medical supplies, or equipment not included in the package
 - + Emergency treatment outside the standard procedure

Terms and Conditions:

- 1. Packages do not apply to VIP Room.
- If the procedure exceeds the allotted time, an additional fee for the use of the hybrid cardiac catheterization and interventional operating room will apply.
- 3. If (1) additional examinations or tests are required outside of the standard procedure, or (2) complications arise and additional treatment or medical supplies are needed, or (3) medical supplies not included in the package are required, additional fees will apply. Please consult our hospital staff for more details.
- 4. Doctor reserves the right to decide the suitability of package accordingly to individual patient's condition. For further details, please consult your doctor.
- 5. Hong Kong Adventist Hospital Stubbs Road reserves the right to update the fee schedule, brochure, terms and conditions. Any change of fee schedule will be announced and notices will be published in advance, in accordance with the statutory notice period. Any other changes except the fee schedule may be made at any time as it sees fit without prior notice, you are advised to check the latest information before using our services.

Appointments or Enquiries

Tel: (852) 3651 8988

SR-CAR-CCIC-2025001 2025/05Revised

心導管檢查及介入治療套餐計劃

4 心導管檢查及介入治療套餐計劃

4 冠狀動脈造影響	4 冠狀動脈造影套餐			
	私家房(單人房)	半私家 (單人房或雙人房)	普通房 (三人房或五人房)	
冠狀動脈造影	\$41,900	\$27,800	\$20,600	
冠狀動脈造影及 血管內超聲波檢查	\$66,000	\$48,700	\$36,700	

4 冠狀動脈形成征	4 冠狀動脈形成術套餐				
	私家房 (單人房)	半私家 (單人房或雙人房)	普通房 (三人房或五人房)		
冠狀動脈形成術 (俗稱通波仔)	\$70,100	\$48,000	\$36,100		
冠狀動脈形成術及 血管內超聲波檢查	\$94,300	\$68,900	\$52,200		

,費用已包括:

- 1. 混合心導管檢查及介入治療手術室費用:
 - + 一小時檢查程序(冠狀動脈造影套餐)/兩小時檢查程序(冠狀動脈形成術套餐)。
 - + 基本消耗品
 - + 基本儀器
 - + 基本藥物,包括局部麻醉之藥物
- 2. 24小時住宿及基本護理費用。
- 3. 血管內超聲波檢查包括血管內超音波、冠狀動脈內光學相 干斷層掃描儀或血流儲備分數其中一項。

費用不包括:

- 1. 支架及球囊導管費用(冠狀動脈形成術)。
- 2. 醫生費,如:
 - + 檢查前或檢查後診症
 - + 檢查或治療費
 - + 巡房費
 - + 麻醉專科醫生費

- 3. 以下情況將收取額外費用,詳情請向本院職員查詢:
 - + 检查前後之藥物
 - + 計劃以外,另安排檢查、化驗、治療
 - + 使用計劃以外或額外藥物和醫療物品或儀器
 - + 一般程序以外的緊急治療
- 4. 套餐不包括餐膳。
- 5. 套餐不適用於全身麻醉及監察麻醉。

條款及細則:

- 1. 套餐不適用於貴賓房。
- 如檢查超出預定時間,須另收取混合心導管檢查及介入治療手術室費用。
- 如需額外檢驗或檢查,或手術過程中出現併發症,需要額 外治療或醫療物品,又或所需之物品並不包括在優惠套餐 之內,均須額外收費。詳情請向本院職員查詢。
- 4. 病人需由醫生視診後及根據病人之情況而由醫生決定是否 適合接受套餐。如欲了解詳情,請向醫生查詢。
- 5. 香港港安醫院—司徒拔道保留修訂收費表、單張內容、條款及細則之權利。任何的收費表調整將會根據法定的通知期提前發出通告和作出宣布。其他與收費表以外的相關修訂,則可能不作另行通知,閣下於使用本院服務前查閱最新資訊。

預約或查詢

電話:(852)36518988

